
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete  

2022. szeptember 29-én megtartott soros nyílt ülésén, 

 a Polgármesteri Hivatal dísztermében 

 
 
Jelen vannak: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester levezetése mellett Bagi Zsolt 
Arnold, Bertalan László, Gyárfás Lajos, Tóth Imre 5 fő képviselő. 
 
Előzetes bejelentés mellett távolmaradt: Bajzáthné Bertalan Ildikó, Dr. Bakos Beáta, Dr. 
Mikola Nóra, Seresné Lados Éva 4 fő képviselő. 
 
Tanácskozási joggal jelen van:  

Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző, 
Vinczéné Gál Éva a Polgármesteri Hivatal igazgatási osztályvezetője, 
Mezei Norbert a Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztályvezetője, 
Lajosné Kiss Klára a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetője,  
Müllerné Braun Erika az Ozoróczky Mária Szociális Központ intézményvezetője, 
Kun Adrienn a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár megbízott 
vezetője, 
Lólé Gyula a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke. 
 

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester tisztelettel köszönti a soros ülésen 
megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő képviselőből 5 fő jelen van, Bajzáthné Bertalan 
Ildikó, Dr. Bakos Beáta, Dr. Mikola Nóra, Seresné Lados Éva jelezték távolmaradásuk okát, a 
képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitja. A meghívóban 21 napirendi pont 
tárgyalása szerepel, megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy van-e valakinek plusz 
napirendi pont, illetve módosító javaslata? 

(Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki fogadja el a mai napirendet, 
mely következtében 18 napirendi pontot nyílt ülésben, 3 napirendi pontot zárt ülésben tárgyal 
a testület? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
221/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
Napirend elfogadása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg mai ülésének napirendjét: 

 

N a p i r e n d :  
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1./ Tájékoztató az önkormányzat 2022. I. félévi költségvetésének helyzetéről  
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

2./ Beszámoló a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2021. évi 
munkájáról, különös tekintettel a társadalmi felzárkózás elősegítésére 

 Előadó: Lólé Gyula elnök 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

3./ Javaslat a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelme alapján a 2022/2023 
nevelési évre beiratkozott gyermeklétszám függvényében a maximális 
csoportlétszámtól való 20%-kal történő eltérés engedélyezésére 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

4./ Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázat 2023. évi pályázati fordulójához történő csatlakozásra, 
valamint az ösztöndíjpályázat elbírálási szempontjainak meghatározására 

 Előadó: Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

5./ Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1-2022-00023 azonosítószámú, 
„Élhetőbb közösségi életért Jászladányon” című pályázat kapcsán 
kötelezően előírt tájékoztatás és nyilvánosság biztosítására szolgáltató 
kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző 

6./ Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1 kódszámú, „Élhetőbb közösségi 
életért Jászladányon” című pályázat kapcsán kötelező szemléletformálási 
tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző 

7./ Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi 
mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése 
Jászladány településen” címmel támogatást nyert pályázat 
megvalósításához projektmenedzsment tevékenység ellátására szolgáltató 
kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

8./ Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi 
mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése 
Jászladány településen” címmel támogatást nyert pályázat kapcsán 
közbeszerzési eljárást lefolytató cég kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
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9./ Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi 
mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése 
Jászladány településen” címmel támogatást nyert pályázat 
megvalósításához műszaki ellenőr kiválasztására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

10./ Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi 
mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése 
Jászladány településen” címmel támogatást nyert pályázat 
megvalósításához kötelezően előírt tájékoztatás és nyilvánosság 
biztosítására szolgáltató kiválasztására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Kun Mariann ügyintéző, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

11./ Előterjesztés önkormányzati intézmények átszervezési lehetőségeinek 
megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
  Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
  Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

12./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde napelemes rendszer 
telepítésére vonatkozó kérelmének megtárgyalására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

13./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde klíma berendezések 
beszerzésére vonatkozó kérelmének megtárgyalására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

14./ Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde foglalkoztatási időkeret 
növelésére vonatkozó kérelmének megtárgyalására 

 Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

15./ Előterjesztés a Szolnok Tv ajánlatának megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

16./ Előterjesztés a települési támogatásról szóló 6/2021. (V. 25.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 Előadó: Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző, 
  Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

17./ Előterjesztés a Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 
indítványának megtárgyalására 

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző, 
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
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18./ Előterjesztés a Medicopter alapítvány kérelmének megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

 
Zárt ülés: 

 
19./ Előterjesztés számlavezetési ajánlatok megtárgyalására 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

20./ Előterjesztés a Jászladány, Petőfi Sándor u. 1446/3 hrsz. alatti ingatlan 
felajánlásának megtárgyalására  

 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 

21./ Személyi javaslatok Jász-Nagykun-Szolnok Megyei kitüntető díjakra 
 Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
  Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 
  é r t e s ü l n e k .  
 

 
1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Tájékoztató az önkormányzat 2022. I. félévi költségvetésének helyzetéről  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, megkérdezi Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőt, hogy kívánja-e 
szóban kiegészíteni vagy összefoglalni az előterjesztést? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: tekintettel arra, hogy ugyanazok a személyek vannak 
jelen a testületi ülésen, akik a pénzügyi bizottság ülésén is jelen voltak, így nem kívánja 
összefoglalni, a felmerülő kérdésekre szívesen válaszol.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja az I. félévi költségvetésről szóló tájékoztató elfogadását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a tájékoztatót az előterjesztés szerint? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
222/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
Az önkormányzat költségvetésének 2022. I. félévi helyzetéről szóló tájékoztató 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja az önkormányzat 
költségvetésének 2022. I. félévi helyzetéről szóló tájékoztatót az előterjesztés szerint. 

 

Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Beszámoló a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2021. évi munkájáról, 
különös tekintettel a társadalmi felzárkózás elősegítésére 
Előadó: Lólé Gyula elnök 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
munkájáról készült beszámolót mindenki megkapta, megkérdezi Lólé Gyula elnököt, hogy 
kívánja-e az írásos anyagot kiegészíteni, összefoglalni? 
 
Lólé Gyula a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: nem kívánja 
kiegészíteni, összefoglalni, természetesen a felmerülő kérdésekre szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszony 
távollétében Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyzőt kéri meg, hogy tájékoztassa a testületet a 
bizottság javaslatáról. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: az Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság elfogadásra 
javasolja a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2021. évi munkájáról szóló 
beszámolót az előterjesztés szerint. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
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223/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2021. évi munkájáról szóló beszámoló 
elfogadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat 2021. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés 
szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
  é r t e s ü l n e k .  

 
 
3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Javaslat a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelme alapján a 2022/2023 nevelési évre 
beiratkozott gyermeklétszám függvényében a maximális csoportlétszámtól való 20%-kal 
történő eltérés engedélyezésére 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek átadja a szót.  
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: évek óta napirendi pont a maximális csoportlétszámtól 
való eltérés engedélyezése. A 11. csoport beindításával sikerült úgy kialakítani a 
csoportlétszámot, hogy nem minden csoportban kell eltérni, estlegesen az év közben érkező 
gyerekek miatt. Jelen pillanatban 2 csoport vonatkozásában lenne szükséges a maximális 
csoportlétszámtól való 20%-kal történő eltérés engedélyezése. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, Dr. Kovács Kornél 
helyettesítő jegyzőt kéri meg, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: az ügyrendi bizottság megtárgyalta és a képviselő-
testületnek javasolja a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére a Tündérkert óvoda 2 
csoportja vonatkozásában a maximális csoportlétszámtól való 20% -os eltérés engedélyezését 
a 2022/2023 nevelési évben. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
224/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
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A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelme alapján maximális csoportlétszám növelésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság javaslatára figyelemmel, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 
CXC. törvény 25. § (7) bekezdése alapján, fenntartói jogkörében eljárva a Jászladányi 
Óvoda és Bölcsőde Petőfi úti „Tündérkert” óvoda Napraforgó és Maci csoportjaiban 
engedélyezi a maximális csoportlétszámtól való 20%-os eltérést a 2022/2023 nevelési 
év vonatkozásában az előterjesztésben szereplő kérelem szerint. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde vezetője helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. 
évi pályázati fordulójához történő csatlakozásra, valamint az ösztöndíjpályázat 
elbírálási szempontjainak meghatározására 
Előadó: Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, átadja a szót Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyzőnek. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: ezzel a napirendi ponttal kapcsolatban 3 határozatra 
lenne szükség. Az első, hogy az önkormányzat csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2023. évi pályázati fordulójához. Szeptember 30-ig kell 
elküldeni a csatlakozási nyilatkozatot az Eper-Bursa felületen keresztül. A második 
határozatban kellene meghatározni az elbírálási szempontokat, hogy milyen szociális 
rászorultsági tényezőket vegyenek figyelembe a pályázatok elbírálásánál, mely a határozati 
javaslatban részletezve van.  A harmadik határozati javaslat az írásos anyagban nem szerepel, 
a támogatás mértékét kellene meghatározni. Az előző években 5.000,- forint/hó/támogatott 
összegben állapította meg a testület a támogatás mértékét. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, Dr. Kovács Kornél 
helyettesítő jegyzőt kéri meg, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: az ügyrendi bizottság elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2023. évi pályázati fordulójához történő csatlakozást az előterjesztés szerint, valamint az 
elbírálás szempontjaiként meghatározott rászorultsági szempontokat is elfogadásra javasolja. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja a képviselő-testületnek a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2023. évi pályázati fordulójához történő csatlakozást. A bizottság második 
javaslata az ösztöndíjpályázat elbírálási szempontjainak meghatározása az írásos anyagnak 
megfelelően. 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
bizottságok javaslatára az ösztöndíjpályázathoz való csatlakozást? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
225/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójára való 
csatlakozásról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság és a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatára 
figyelemmel csatlakozni kíván az Emberi Erőforrások Minisztériuma és az Emberi 
Erőforrás Támogatáskezelő (a továbbiakban: Támogatáskezelő) által kiírt „BURSA 
HUNGARICA FELSŐOKTATÁSI ÖNKORMÁNYZATI ÖSZTÖNDÍJPÁLYÁZAT 
2023” évi fordulójához a csatlakozó önkormányzatok számára elkészített Általános 
Szerződési Feltételek – Eljárásrend – és a települési önkormányzatok számára 
elkészített a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerről szóló 
Tájékoztató csomag alapján.  
 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy az önkormányzat csatlakozási 
szándékát rögzítse a Támogatáskezelő által üzemeltetett elektronikus pályázatkezelő 
rendszerben (a továbbiakban: EPER-Bursa rendszer) és az onnan kinyomtatott 
Csatlakozási nyilatkozatot (1. sz. melléklet) egy eredeti példányban, a polgármester 
vagy a jegyző által aláírva és pecséttel ellátva jutassa vissza a Támogatáskezelő 
részére. 
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2022. szeptember 30. 
 
A Képviselő testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy az EPER-Bursa 
rendszer 1. sz. mellékletét képező Csatlakozási nyilatkozatot aláírja. 
 
Felelős: Polgármester, Jegyző 
Határidő: 2022. szeptember 30. 
 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy – Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat Ösztöndíjpályázat 2023. évi fordulójának résztvevőjévé válását 
követően – az „A” és „B” típusú pályázatokat kiírja. 
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2022. október 3. 
 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy a pályázati kiírást követően 
beérkezett pályázatokat érkeztesse, ellenőrizze és az Ügyrendi-Jogi-Szociális 
Bizottság, mint döntéshozó elé terjessze, majd a döntések meghozatalát követően az 
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EPER-Bursa rendszerben érkeztesse, ellenőrizze és az elbírált pályázatokat a bírálati 
döntésekkel együtt a rendszerben rögzítse.  
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2022. december 5. 

 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy a támogatott és a nem 
támogatott, valamint a bírálatból formai okból kizárt pályázók eredeti döntési listáit a 
kötelező mellékletekkel együtt juttassa el a Támogatáskezelő részére. 
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2022. december 6. 
 
A Képviselő testület felkéri az igazgatási osztályt, hogy a polgármesteri hivatal 
hirdetőtábláján és a helyben szokásos módon – honlap, újság – nyilvánosságra hozza a 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat keretében nyújtott 
támogatások összesített adatait, továbbá az EPER-Bursa rendszeren keresztül 
elektronikusan, vagy postai úton, írásban értesítse a pályázókat a döntésről, valamint a 
döntés indoklásáról. 
 
Felelős:  Igazgatási osztály 
Határidő:  2022. december 6. 
 
A Képviselő testület felkéri a pénzügyi osztályt, hogy átutalja a tanulmányi félévre eső 
– 5 havi – önkormányzati támogatási összegeket a Támogatáskezelő számlaszámára, 
ösztöndíj típusonkénti bontásban. 
 
Felelős:  Pénzügyi osztály 
Határidő:  2023. január 31. és 2023. augusztus 31. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Támogatáskezelő 1054 Budapest, Báthory u. 10. 
 3./ Polgármesteri Hivatal pénzügyi osztálya helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a 
bizottságok javaslatára az elbírálási szempontokat az előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
226/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat elbírálási szempontjainak 
meghatározása 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi-Jogi-
Szociális Bizottság részére a Bursa Hungarica ösztöndíjpályázat pályázati elbírálás 
szempontjaiként az alábbiak figyelembevételét határozza meg: 
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Szociális rászorultságként az alábbiak vehetők figyelembe:  
- árva vagy félárva, 
- gyermeket nevel, (családi pótlékra jogosult),  
- valamilyen tartós betegségben szenved, rokkant, vagy a családban folyamatos 

ellátást igénylő beteg vagy rokkant van, 
-  állami nevelésben részesül, 
-  az eltartója/szülője háztartásában az eltartottak száma 3 vagy annál több,  
-  eltartója/szülője egyedül neveli a gyermeket,  
-  eltartója/szülője, vagy a háztartás más nagykorú tagja munkanélküli, vagy 

öregségi nyugdíjban részesül, 
-  halmozottan hátrányos helyzetű, 
- hátrányos helyzetű. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az 5.000,- 
forint/hó/támogatott összegű támogatással? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
227/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A 2023. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat támogatási mértékének 
meghatározásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2023. évi Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat támogatási mértékét 5.000,- 
forint/hó/támogatott összegben állapítja meg. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1-2022-00023 azonosítószámú, „Élhetőbb 
közösségi életért Jászladányon” című pályázat kapcsán kötelezően előírt tájékoztatás és 
nyilvánosság biztosítására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ez a TOP_Plusz pályázat, melyet csak úgy 
hívnak, hogy 500 millió forintos pályázat, melynek keretében szükség lenne kötelezően előírt 
tájékoztatás és nyilvánosság biztosítására szolgáltató kiválasztására. Ez a pályázat 100%-os 
finanszírozású. 3 árajánlatot kért be az önkormányzat, a legkedvezőbb ajánlatot lenne 
szükséges kiválasztani, melyet a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség 
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Nonprofit Kft. nyújtott be bruttó 381.000,- Ft értékben. Megkérdezi a képviselőket, hogy van-
e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet az írásos anyagban 
szereplő határozati javaslattal? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
228/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1-2022-00023 azonosítószámú „Élhetőbb közösségi életért 
Jászladányon” című pályázat kötelezően előírt tájékoztatás és nyilvánosság biztosítása 
tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP_Plusz-1.2.1-21-
JN1-2022-00023 azonosítószámú, „Élhetőbb közösségi életért Jászladányon” című 
pályázat kapcsán a kötelezően előírt tájékoztatás és nyilvánosság biztosítása 
tevékenység ellátására a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség 
Nonprofit Kft. (5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 2.) árajánlatát fogadja el bruttó 
381.000,- Ft értékben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1 kódszámú, „Élhetőbb közösségi életért 
Jászladányon” című pályázat kapcsán kötelező szemléletformálási tevékenység 
ellátására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta. Ez ugyanaz a pályázat, mint az előző napirendi pontnál, kötelező 
szemléletformálási tevékenység ellátására szolgáltatót szükséges kiválasztani. Szintén 3 
árajánlatot kért be az önkormányzat, a legkedvezőbb ajánlatot a Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. nyújtotta be bruttó 508.000,- Ft értékben. 
Megkérdezi a képviselőket, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a határozati 
javaslattal, mely szerint a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség 
Nonprofit Kft. ajánlatát fogadja el a testület? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
229/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A TOP_Plusz-1.2.1-21-JN1-2022-00023 azonosítószámú „Élhetőbb közösségi életért 
Jászladányon” című pályázat kapcsán kötelező szemléletformálási tevékenység 
ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a TOP_Plusz-1.2.1-21-
JN1-2022-00023 azonosítószámú, „Élhetőbb közösségi életért Jászladányon” című 
pályázat kapcsán kötelező szemléletformálási tevékenység ellátása tárgyában a Jász-
Nagykun-Szolnok Megyei Területfejlesztési Ügynökség Nonprofit Kft. (5000 
Szolnok, Kossuth Lajos út 2.) árajánlatát fogadja el bruttó 508.000,- Ft értékben.  
Képviselő-testület a forrást a projekt költségvetéséből biztosítja, egyben megbízza a 
polgármestert a szerződés aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi mezőgazdasági 
földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése Jászladány településen” címmel 
támogatást nyert pályázat megvalósításához projektmenedzsment tevékenység 
ellátására szolgáltató kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melynek előzményeiről a képviselő-testület már tájékoztatva lett. 
Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a bizottság javasolja a 3 
beérkezett ajánlat közül a legkedvezőbb ajánlat kiválasztását, melyet a Jász-Innova Kft. 
nyújtott be bruttó 6.286.500, - Ft értékben. A bizottság javasolja a forrást az önkormányzat 
költségvetésében az iparűzési adó többletbevétel terhére biztosítani, egyben javasolja 
megbízni a polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
230/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi mezőgazdasági földút 
aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése Jászladány településen” című pályázat 
projektmenedzsment tevékenység ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a VP6-7.2.1.1-21 
kódszámú, „Külterületi mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő 
kiépítése Jászladány településen” című pályázat kapcsán projektmenedzsment 
tevékenység ellátására a Jász-Innova Kft. (5100 Jászberény, Szilfa utca 9.) árajánlatát 
fogadja el bruttó 6.286.500, - Ft értékben.  
Képviselő-testületi a forrást az önkormányzat költségvetésében az iparűzési adó 
többletbevétel terhére biztosítja, egyben megbízza a polgármestert a szerződés 
aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi mezőgazdasági 
földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése Jászladány településen” címmel 
támogatást nyert pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást lefolytató cég kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, közbeszerzési eljárást lefolytató cég kiválasztására lenne szükség, melyre 
3 árajánlatot kért be az önkormányzat. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, hogy 
milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
beérkező 3 árajánlat közül a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó Köz-Pálya Kft. ajánlatának 
elfogadását javasolja bruttó 2.359.000,- Ft értékben. A bizottság javasolja a forrást az 
önkormányzat költségvetésében az iparűzési adó többletbevétel terhére biztosítani, egyben 
javasolja megbízni Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
231/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A VP6-7.2.1.1-21 kódszámú „Külterületi mezőgazdasági földút aszfaltpálya 
szerkezettel” című pályázat kapcsán közbeszerzési eljárást lefolytató cég kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a VP6-7.2.1.1-21 
kódszámú, „Külterületi mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő 
kiépítése Jászladány településen” című pályázat kapcsán közbeszerzési eljárások 
lefolytatására a Köz-Pálya Kft. (2367 Újhartyán, Monori u. 30.) árajánlatát fogadja el 
bruttó 2.359.000,- Ft értékben.  
Képviselő-testület a forrást az önkormányzat költségvetésében az iparűzési adó 
többletbevétel terhére biztosítja, egyben megbízza a polgármestert a szerződés 
aláírására. 

  
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
9 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi mezőgazdasági 
földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése Jászladány településen” címmel 
támogatást nyert pályázat megvalósításához műszaki ellenőr kiválasztására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melyet nem kíván kiegészíteni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
beérkező 3 árajánlat közül a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó KSK Mérnöki Kft. árajánlatát 
javasolja elfogadásra bruttó 5.394.960,- Ft értékben. A bizottság javasolja a forrást az 
önkormányzat költségvetésében az iparűzési adó többletbevétel terhére biztosítani, egyben 
javasolja megbízni Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
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A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
232/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A VP6-7.2.1.1-21 kódszámú „Külterületi mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel 
történő kiépítése Jászladány településen” című pályázat kapcsán műszaki ellenőri 
feladatok ellátására szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a VP6-7.2.1.1-21 
kódszámú, „Külterületi mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő 
kiépítése Jászladány településen” című pályázat kapcsán műszaki ellenőri feladatok 
ellátására a KSK Mérnöki Kft. (5000, Szolnok, Tiszaliget 9688/4 hrsz.) árajánlatát 
fogadja el bruttó 5.394.960, - Ft értékben.  
Képviselő-testület a forrást az önkormányzat költségvetésében az iparűzési adó 
többletbevétel terhére biztosítja, egyben megbízza a polgármestert a szerződés 
aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 0 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi mezőgazdasági 
földút aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése Jászladány településen” címmel 
támogatást nyert pályázat megvalósításához kötelezően előírt tájékoztatás és 
nyilvánosság biztosítására szolgáltató kiválasztására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Kun Mariann ügyintéző, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melyet a pénzügyi bizottság tárgyalt, elnök urat kérdezi, hogy milyen 
javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság a 
pályázat megvalósításához kötelezően előírt tájékoztatás és nyilvánosság biztosítására a 
beérkező 3 árajánlat közül a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó Jász-Innova Kft. árajánlatát 
javasolja elfogadásra bruttó 254.000,- Ft értékben. A bizottság javasolja a forrást az 
önkormányzat költségvetésében az iparűzési adó többletbevétel terhére biztosítani, egyben 
javasolja megbízni Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
233/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A VP6-7.2.1.1-21 kódszámon nyilvántartott „Külterületi mezőgazdasági földút 
aszfaltpálya szerkezettel történő kiépítése Jászladány településen” című pályázat 
kapcsán kötelezően előírt tájékoztatás és nyilvánosság biztosítása tevékenység ellátására 
szolgáltató kiválasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a VP6-7.2.1.1-21 
kódszámú, „Külterületi mezőgazdasági földút aszfaltpálya szerkezettel történő 
kiépítése Jászladány településen” című pályázat kapcsán kötelezően előírt tájékoztatás 
és nyilvánosság biztosítására a Jász-Innova Kft. (5100 Jászberény, Szilfa utca 9.) 
árajánlatát fogadja el bruttó 254.000,- Ft értékben.  
Képviselő-testület a forrást az önkormányzat költségvetésében az iparűzési adó 
többletbevétel terhére biztosítja, egyben megbízza a polgármestert a szerződés 
aláírására. 

 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 1 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés önkormányzati intézmények átszervezési lehetőségeinek megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető, 
 Müllerné Braun Erika intézményvezető, 
 Bagi Zsolt Arnold mb. intézményvezető, 
 Kun Adrienn mb. intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: az írásos előterjesztéseket mindenki megkapta. 
Megkérdezi az előterjesztőket, hogy szeretné-e valaki szóban kiegészíteni vagy összefoglalni 
az írásos anyagot? 
 

(Az előterjesztésben részt vevők nem kívánják kiegészíteni és  
összefoglalni az írásos anyagot.) 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság az 
alábbiakat javasolja a képviselő-testületnek: 
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- az Ozoróczky Mária Szociális Központ idősek otthona központi és 1. számú telephely 
fenntartásának vagyonnal együtt történő átadását a Katolikus Szeretetszolgálat részére, 
2023. január 1-től, 

- az Ozoróczky Mária Szociális Központ szociális alapszolgáltatás fenntartásának átadását a 
Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás részére 2023. január 1-től, a vagyon itt maradna az 
önkormányzatnál, 

- az Ozoróczky Mária Szociális Központ kérelmére 1 fő 8 órás határozatlan idejű 
közalkalmazotti álláshely biztosítását és a NÜVI dolgozójának átadását az 
intézményvezetők megállapodása alapján, 

- a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény fix platós KCR darus IFA 
tehergépjárműve eladásának engedélyezését legalább bruttó 1.000.000,- forint eladási áron,  

- a Polgármesteri Hivatal átszervezéséről szóló tájékoztató elfogadását az előterjesztés 
szerint, 

- a Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár átszervezéséről szóló tájékoztató 
elfogadását az előterjesztés szerint. 

 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: úgy gondolja, hogy azoktól a képviselőtől is elvárható lett 
volna, akik most nincsenek jelen, hogy legalább erre az egy napirendi pontra eljöjjenek. 
Javasolja, hogy annak a szervezetnek adják át a szociális otthont, aki a leggyorsabban át tudja 
venni, és adják oda vagyonnal együtt. Az egyháznak nagy a híre, viszont a gondoskodása 
nem, ezt tapasztalja a jászladányi Kolping iskolánál is. Úgy gondolja, hogy az otthonnak 
biztosabb helye lenne a Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóságnál. Ez már végleges is 
maradhatna, amíg szociális otthon létezik Jászladányon. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: szeretné tájékoztatni a képviselőket arról, hogy 
az intézmény átadásához minősített többség kell, ami azt jelenti, hogy a 9 képviselőből 5 van 
jelen, mind az 5 képviselőnek egyformán kell szavazni ahhoz, hogy a döntés érvényes legyen. 
Kéri, hogy mindenki gondolja át, hogy milyen irányba kíván szavazni. Ha az intézményi 
dolgozókat veszik figyelembe, és az ő juttatásukat, akkor az egyháztól többet kapnának. Ha az 
egyház nem venné át az intézményt, akkor a Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóságnak 
tudják átadni. Ebben az épületben ezt a feladatot kell ellátni. Nem cél megszüntetni az ellátást. 
Az intézmény csak akkor fog megszűnni, ha erről kormány döntés lesz, addig nem. Saját 
véleménye, hogy az egyháznál egy lépcsőfokkal följebb lennének a dolgozók juttatásait 
nézve.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a véleményével azt szeretné elkerülni, hogy menjen a 
huza-vona, és esetleg elhúzódjon az átadás, és januárban az intézménynek még költségvetést 
kelljen készítenie. Biztosabbnak látja, ha a Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóság veszi 
át.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: úgy látja, hogy abban egyezik a szándék, hogy 
átadják az intézményt. Javasolja, hogy most csak az átadási szándékról döntsön a testület, és 
hatalmazza fel a polgármestert és az intézményvezetőt, arra, hogy mindkét fenntartót 
megkeressék személyesen. Meghallgatják, hogy ki milyen feltétellel venné át az intézményt, 
és utána lehetne arról dönteni, ha január 1-től mindkettő átvenné, hogy kinek adják oda. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: nem szeretné azt, hogy január 1-én még itt legyen az 
intézmény.  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha csak az állam tudja azt biztosítani, hogy 
január 1-től átveszi, akkor az államnak fogják átadni. Intézményvezető asszony előzetes 
információi szerint az egyház is nyitott arra, hogy január 1-tő átvegye, ha a vagyont is adják. 
Jegyző úrnak még lenne a vagyonnal kapcsolatban észrevétele. Tóth Imre képviselő úr jelezte, 
hogy szeretne hozzászólni, átadja neki a szót. 
 
Tóth Imre képviselő: óriási különbség van a tegnapi bizottsági és a mai testületi ülés között, 
hiszen a bizottság megfelelő létszámmal tárgyalt, és hozott határozatot ebben a kérdésben, 
úgy látja, hogy a testület viszont nincs megfelelő létszámban, még akkor sem, ha 
határozatképes ebben a kérdésben. Ez egy olyan horderejű kérdés, ahol szükség van a többi 
testületi tagra, és a véleményére is. Azért, mert valamilyen oknál fogva távolmaradtak, úgy 
gondolja, hogy ezt a döntést el kell halasztani akkorra, mikor nagyobb létszámmal tud részt 
venni a testület ebben a döntésben, mert nem kívánja fölvállalni annak a hatását, hogy itt 
eldöntötték, és a másik 4 testületi tag ebben a kérdésben nem tudott állást foglalni, és 
véleményt nyilvánítani. Elhangzott, hogy soron kívüli ülés várható október 11-én, így 
javasolja, hogy ezt a döntést halassza el a testület, és kéri, hogy nagyobb létszámban 
jelenjenek meg a képviselők. Úgy gondolja, nem engedhetik meg azt, hogy 4 fős testület és a 
polgármester döntsön ebben a kérdésben a 8 fős testület helyett. 
 
Müllerné Braun Erika intézményvezető: polgármester asszonnyal ért egyet, nincs idő arra, 
hogy napok teljenek el. A bizottságban is megvolt a szándék, hogy mindenképpen át kívánják 
adni az intézményt, kéri, hogy döntsön a testület is az átadási szándékról. Az időpont 
egyeztető leveleknek hétfőn el kell mennie, meg kell keresni a fenntartókat, mert így is 
feszített tempóban tudják megoldani az átadás-átvételt, hogy január 1-re meglegyen. Mindkét 
fenntartó azt mondta, hogy meg lehet csinálni, de ahhoz gyors döntés, gyors megkeresés 
szükséges, és rengeteg munka vár mindenkire.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: abban egyetértenek a testület tagjai, hogy január 
1-től át kívánják adni az intézményt. Azok a képviselők, akik távol vannak nem a napirendi 
pont miatt nem jöttek el az ülésre, hanem azért, mert nem bírták megoldani, egyéb 
elfoglaltság miatt. Az átadási szándékról tud most dönteni a testület, a további részletek pedig 
a következő ülésig ki fognak derülni, hogy ki milyen feltétellel veszi át az intézményt. Van 
még egy kérdéses rész a vagyonnal kapcsolatban, jelenleg Jászberény javára 15 éves 
időtartamra elidegenítési tilalom van bejegyezve az ingatlanra. Dr. Kovács Kornél jegyzőt 
kéri meg, hogy tájékoztassa erről a testület tagjait.  
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: a nemzeti vagyonról szóló törvény 13. § (5) 
bekezdése alapján az ingyenesen tulajdonba adott ingatlanon e törvény erejénél fogva 15 évig 
elidegenítési tilalom van bejegyezve Jászberény Városi Önkormányzat javára. Jászberény 
hozzájárulása nélkül nem lehet ezt az ingatlant sem ingyenesen, sem visszterhesen átruházni. 
Körbe kell járni még, hogy vagy a vagyontörvény másik rendelkezése, vagy másik törvény 
lehetőséget ad-e arra, hogy Jászberény hozzájárulhasson az elidegenítési jogának törléséhez.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a vagyont akkor csak feltétellel lehet átadni, ha 
egyáltalán átadhatják. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: ingyenes használatra át lehet adni, elidegeníteni nem 
lehet. 
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: a kis szociális otthont át lehet?  
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Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: igen, ez csak a központi telephelynél van 
bejegyezve. Azt lehet még mondani, amikor az ingyenes használatot biztosítják, hogy ha 
letelik a 15 év, amiből már csak kb. 8 van hátra, akkor a tulajdonjog automatikusan átszáll. Ez 
is a tárgyalás része lesz, mert ha az egyház azt mondja, hogy vagyon nélkül nem viszi a 
feladatellátást, akkor nincs miről beszélni. Jászberény azért jegyeztette be ezt a jogot, mert a 
törvény előírja, valószínűleg nem volt vele más szándékuk. Most az átadási szándékról lenne 
szükséges dönteni, hogy intézményvezető asszonnyal tudjanak tárgyalni a fenntartókkal.  
 
Bagi Zsolt Arnold alpolgármester: az I. számú telephelyen megtörténtek a felújítások, a 
központi telephelynél szükség lenne beruházásokra, melyeket az energia válság miatt 
mindenképpen meg kellene valósítani. Jászberényt mindenképpen meg kell keresni ebben az 
ügyben.  
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: ha az I. számú telephelyet átadják, akkor Jászladány 
javára ugyanúgy be kell jegyeztetni az elidegenítési tilalmat, mint ahogyan most a másik 
ingatlanon Jászberény javára bejegyzésre került. Talán arra ad lehetőséget a jogszabály, hogy 
az elidegenítési tilalomnál Jászberény helyébe Jászladány lép, de ennek még utána kell nézni. 
 
Bertalan László képviselő: úgy érzi, hogy senki nem nagyon akar megválni az intézménytől, 
mert mindenkihez hozzánőtt, viszont azt nem érti a jelenlévőktől, hogy miért húzzák az időt. 
Időhúzásnak érzi azt, hogy most nem szavaznak arról, hogy az egyháznak adják, vagy ne az 
egyháznak. Úgy érzi, hogy Tóth Imre képviselő a saját akaratát szeretné érvényesíteni. A 
pénzügyi bizottság tegnap szavazott, miért nem lehet most is dönteni? 
 
Tóth Imre képviselő: tegnap is nemmel szavazott az egyházi átadásnál. Nem érti, hogy miért 
a pénzügyi bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot, miért nem az ügyrendi bizottság. Ez a 
témakör nem a pénzügyi bizottság hatáskörében van.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mivel vagyonról is van szó, ezért tárgyalta a 
pénzügyi bizottság.  
 
Tóth Imre képviselő: de most kiderült, hogy vagyonról nincs szó.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: de a szándékról dönteni kell. Nem tudják 
másképpen, hogy hogyan induljanak el tárgyalni, hogy vagyonnal adják-e az intézményt, 
vagy vagyon nélkül.  
 
Tóth Imre képviselő: mindkét bizottságnak kellett volna tárgyalnia, legalább az átadás részt, 
hogy kinek kívánják átadni.   
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azért került a testület elé, mert a testületnek kell 
arról dönteni, hogy átadja-e, kinek adja, és hogyan. 
 
Tóth Imre képviselő: a szociális bizottságban lévő képviselők nincsenek jelen, ezt 
nehezményezi. Ettől még a döntésképesség meg van a testületben. Ha nemmel szavaz, akkor 
még a 4 igen többségben lesz. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ha az a szándék, hogy adják át az intézményt, 
akkor arról minősített többséggel tudnak dönteni. A minősített többséghez nem a jelenlévők 
többsége szükséges, hanem a képviselő-testületi tagok számának többsége, tehát a 9 főből 5 
igen kell az intézmény átadásához. Arról most nem fognak dönteni, hogy kinek adják át. Ha a 
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szándéknyilatkozat meg lesz a testület részéről, hogy át akarják adni az intézményt más 
fenntartó részére, akkor intézményvezető asszonnyal elmennek tárgyalni a fenntartókhoz, ahol 
kiderül, hogy hogyan tudják átvenni január 1-től, milyen feltételekkel.  
 
Tóth Imre képviselő: rendben van, de ez nem a pénzügyi bizottság javaslata. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a bizottság javaslata már megdőlt.  
 
Tóth Imre képviselő: eddig nem volt szó erről, hogy nem a bizottság javaslatán haladnak 
tovább. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: azt kérte, hogy az átadásról döntsenek most, 
mert nincs idő október 11-ig arra, hogy elnapolják a döntést. A szándékról kell most dönteni, 
hogy adják-e az intézményt más fenntartónak. Azt hogy kinek adják, majd egy későbbi ülésen 
döntenek, a további információk birtokában.  
 
Tóth Imre képviselő: hajlandó az átadásról igennel szavazni, az egyház részére történő 
átadásra viszont nemmel fog szavazni. Azt belátja, hogy önkormányzati rendszerben 
működtetni az intézmény nagyon veszteséges. Azt nehezményezi, hogy 4 képviselő nincsen 
jelen a döntésnél.  

 (További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát, hogy az Ozoróczky Mária Szociális Központ idősek otthona központi és 
1. számú telephely fenntartását vagyonnal együtt adja át a testület a Katolikus 
Szeretetszolgálat részére 2023. január 1-től? 
A Képviselő-testület a javaslatot 0 igen, 5 nem szavazattal egyhangúlag elutasítja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
234/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
Az Ozoróczky Mária Szociális Központ idősek otthona fenntartásának átadásáról szóló 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági javaslat elutasításáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem fogadja el a 
Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatát, mely az Ozoróczky Mária 
Szociális Központ idősek otthona központi és 1. számú telephely fenntartásának 
vagyonnal együtt történő átadására vonatkozott a Katolikus Szeretetszolgálat részére, 
2023. január 1-től. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a javaslatot, 
hogy az intézményt adják át más fenntartó részére, amennyiben lehetőség van rá vagyonnal 
együtt, és egyben felhatalmazzák a polgármestert és az intézményvezetőt, hogy tárgyalásokat 
folytassanak az átadás feltételeiről? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
235/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
Az Ozoróczky Mária Szociális Központ átszervezése keretében időskorúak bentlakásos 
ellátási feladatainak átadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilvánítja szándékát 
arra vonatkozóan, hogy az Ozoróczky Mária Szociális Központ (5055 Jászladány, 
Kossuth Lajos 106.) időskorúak bentlakásos ellátási feladatait átadja a Katolikus 
Szeretetszolgálatnak vagy a Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóságnak.  
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert és 
Müllerné Braun Erika intézményvezetőt, hogy az átadással kapcsolatban tárgyalásokat 
folytasson mindkét szervezettel az átadás feltételeiről.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára az alapszolgáltatási feladatok átadását a Jászsági Szociális Szolgáltató 
Társulás részére 2023. január 1-től? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
236/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
Az Ozoróczky Mária Szociális Központ átszervezése keretében szociális alapszolgáltatási 
feladatok átadásáról 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel az alapszolgáltatási feladat ellátási 
kötelezettségét 2023. január 1-től átadja a Jászsági Szociális Szolgáltató Társulás által 
fenntartott Jászsági Szociális Alapszolgáltató Központ intézménynek. 
Képviselő-testület vállalja a feladat ellátáshoz szükséges személyi és tárgyi feltételek 
és a működés költségeinek biztosítását. 
Képviselő-testület felhatalmazza Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert a feladat 
átadásával kapcsolatos intézkedések megtételére. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatára, az Ozoróczky Mária Szociális Központ kérelmére 1 fő 8 órás 
közalkalmazotti álláshely biztosításával? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
237/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
Az Ozoróczky Mária Szociális Központ kérelmére 1 fő 8 órás közalkalmazotti álláshely 
biztosítására  

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel az Ozoróczky Mária Szociális 
Központ kérelmére az intézményben 1 fő 8 órás határozatlan idejű közalkalmazotti 
álláshelyet biztosít, továbbá hozzájárul a Nagyközségi Üzemeltetési és Vagyonkezelő 
Intézmény dolgozójának átadásához az intézményvezetők megállapodása alapján. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával, mely a fix platós KCR darus IFA tehergépjárműve eladásának 
engedélyezésére vonatkozott legalább bruttó 1.000.000,- forint eladási áron? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
238/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
Fix platós KCR darus IFA tehergépjármű eladásának engedélyezésére 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel engedélyezi a Nagyközség 
Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény részére a fix platós KCR darus IFA 
tehergépjárműve eladását legalább bruttó 1.000.000,- forint eladási áron. 
Képviselő-testület felkéri Bagi Zsolt Arnold megbízott intézményvezetőt az 
adásvétellel kapcsolatos feladatok ellátására.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézmény helyben 

 é r t e s ü l n e k  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatára a polgármesteri hivatal átszervezéséről szóló tájékoztató elfogadásával az 
előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
239/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Polgármesteri Hivatal átszervezéséről szóló tájékoztató elfogadására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Polgármesteri Hivatal 
átszervezéséről szóló tájékoztatót az előterjesztés szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k  

 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatára a művelődési ház átszervezéséről szóló tájékoztató elfogadásával az 
előterjesztés szerint? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
240/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Nagyközségi József Attila Művelődési Ház és Könyvtár átszervezéséről szóló 
tájékoztató elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel elfogadja a Nagyközségi József 
Attila Művelődési Ház és Könyvtár átszervezéséről szóló tájékoztatót az előterjesztés 
szerinti tartalommal. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 
  é r t e s ü l n e k  

 
 
1 2 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde napelemes rendszer telepítésére 
vonatkozó kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napelemes rendszer telepítésére vonatkozó 
írásos anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Lajosné Kiss Klára intézményvezetőnek. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a tegnapi bizottsági ülésen sok kérdés merült föl az 
árajánlatokkal kapcsolatban, melyekre most szeretne válaszolni, mert utána járt. Volt olyan 
kérdés, hogy a Petőfi Sándor u. 11. és 13. szám alatti intézmény összevonható-e. Erre azt a 
választ kapta, hogy ha a két ingatlan két külön mérőórával rendelkezik, akkor nem. Vagy 
össze kell vonatni, vagy pedig egy teljesen új napelemes rendszerrel kell kiépíteni. Az 
inverterek nagyságának van egy minimális és egy maximális befogadóképessége. Ha egy 
adott napelemes rendszer invertere már többet nem tud, akkor mellé egy teljesen új rendszer 
kiépíthető. Nincs akadálya annak, hogy két inverterrel két napelemes rendszer működjön, így 
lehet növelni a teljesítményt, ha több fogyasztásra van szükség. 1 napelem kb. 500 kW/óra 
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plusz teljesítményt nyújt. Ha van egy adott rendszer, és azt bővítik, akkor arra nem kell külön 
engedély, egy újabb inverterhez kell engedélyt kérni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: így már összehasonlíthatóak az ajánlatok? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: nem, arra továbbra is azt a választ kapta, hogy 
fölösleges mindaddig nagyobb rendszert tenni, amíg nem indokolt. A rendszerek bővíthetők. 
Jelen esetben az E.ON rendszerét tudják a Petőfi Sándor utcai ingatlan tekintetében 14-el 
bővíteni, ami kb. 7200 kW/óra, valamint a Rákóczi utcait lehet még 10 napelemmel bővíteni. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: ugyanezzel az inverterrel? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: igen. Ez a minimális napelem szám, amit ahhoz az 
inverterhez fel kell tenni. Nagyobb inverter esetében több napelemmel kell indulni.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: 2023-ig van kedvezményes szerződése az 
óvodának? 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: igen. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: nem lenne fontos sietni ennek a kiépítésével, 
viszont fel kellene használni a költségvetésben rendelkezésre álló összeget. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: kicsit a klímáról is szeretne szót ejteni. Tegnap 
Bertalan László képviselő véleménye elgondolkoztatta, hogy hosszú távon kellene 
gondolkozni. Most 4 millió forintért szerelnének fel a Petőfi u. 13. számú óvodaépületben 4 
db klímát. Az E2-vel 2023-ig van szerződésük. Vagy megújuló energiába, vagy a fűtési 
rendszer korszerűsítésébe kellene ezt a 4 millió forintot is beleinvesztálni, mert a klímáknak 
nem fogják hasznát venni, ha bármire is használják azt az épületet.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: korszerűtlen az egész épület. Meg kellene próbálni 
pályázat útján felújítani az épületet, minden évben írnak ki az óvodára is BM pályázatot. Fel 
lehetne újítani azt az épületet úgy, hogy már hőszivattyús rendszer kerülne kiépítésre.  
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: a klímát hűtésre nem is szeretnék használni? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: nem, csak a fűtés miatt lenne rá szükség. Nyáron 
összevontan működnek, azt az épületet nem használnák. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: a hőszivattyú is sok energiát fogyaszt.  
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: igen, most nem klímát vennének, hanem inkább 
napelemet telepítenének. 2023. évig jó áron van az elektromos áram.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: érdemes lehet azon is elgondolkozni, hogy a 
rendelkezésre álló keretből vegyék meg ebben az évben a nyílászárókat és a szigeteléshez 
szükséges anyagokat, jövőre pedig majd beépítik. A napelem lehetőségét pedig alaposan 
körbe kell járni. Úgy gondolja, hogy amíg az épületen nincsenek kicserélve a nyílászárók, és 
nincsen leszigetelve, addig bármivel fűtenek sokba fog kerülni, mert az épület nem tartja meg 
a hőt.  
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Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: a klíma nem jó megoldás, inkább a 
fűtéskorszerűsítést kell megoldani. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság nem 
tudott dönteni, javasolja a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére napelemes rendszer 
kiépítésének engedélyezéséről szóló döntés elhalasztását, tekintettel arra, hogy a beérkezett 
árajánlatok nem összehasonlíthatóak. A bizottság javasolja összehasonlítható árajánlatok 
bekérését. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
 
Tóth Imre képviselő: az anyag alkalmas arra, hogy összehasonlítsák az ajánlatokat, csak a 
tegnapi napon nem volt sem idő, sem lehetőség arra, hogy számolásokat, összehasonlításokat 
végezzenek. Az ülés után összehasonlította az árajánlatokat, és látszik az, hogy a napelemek 
és az inverterek tekintetében az E.ON ajánlata a legkedvezőbb a teljesítményeket és az árakat 
figyelembe véve. Közben már belebonyolódtak a következő napirendi pont témájába is, erről 
az a véleménye, hogy ne használják a klímákat fűtésre, mert ha folyamatosan használják, az 
ártalmas az emberi egészségre, ezért javasolja, hogy ne szerezzék be a klímákat. Szó volt róla, 
hogy jövőre, ha marad a finanszírozás, akkor geotermikus energiára tudna az óvoda 
beruházni, annak a működtetése egészséges és gazdaságos lenne. Ahhoz is elektromos áram 
szükséges, tehát a napelem felszerelése szükségessé válhat. Nagyszerű geotermikus rendszer 
van Újszászon a középiskolában, nagyon gazdaságosan működik több mint 10 éve.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napelem a központi óvodára kerülne, a klíma a 
volt bölcsőde épületre. Most a bölcsőde épületében milyen fűtés van? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: gázkazánnal működő központi fűtés.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: de ez elavult.  
 
Tóth Imre képviselő: ha beszereznék a klímát, akkor csak azzal történne a fűtés? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: igen, azok a klímák, amelyekre az árajánlatok 
érkeztek, mínusz 20 fok alatti hőmérséklet esetén is majdnem 100%-ot ad le. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ott még a villamos áram azon az áron van 2023-
ig, mint most. A gázt nem tudják.  
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: a gáz is 2023-ig a jelenlegi áron van. 
 
Tóth Imre képviselő: a klímák helyett érdemes lenne inkább nyílászárók és hőszigetelés 
anyagait beszerezni, ahogyan polgármester asszony javasolta, viszont a napelemes rendszert 
nem kellene elvetni, mert több évre vonatkoztatva jelentene megtakarítást. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: mennyi a rendelkezésre álló összeg az óvodánál? 
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Lajosné Kiss Klára intézményvezető: akkor tudják meg a pontos összeget a 4 hónapra 
vonatkozóan, ha a 11 csoport is belekerül az októberi felmérésbe.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a bizottság javaslata az volt, hogy 
összehasonlítható árajánlatot kérjen be az intézményvezető, Tóth Imre képviselő úr javaslata 
az volt, hogy az E.ON árajánlatát fogadják el, mert az a legkedvezőbb. Van-e valakinek más 
véleménye, javaslata? 
 
Tóth Imre képviselő: azért javasolta, mert hiába kérnek új árajánlatot, nem lehet egy az 
egyben összehasonlítani, soronként és teljesítményenként szükséges vizsgálni.  
 
Bertalan László képviselő: véleménye szerint lehet olyan árajánlatot kérni, ami 
összehasonlítható, csak meg kell határozni, hogy pl. 20.000 kW áramot tudjon előállítani 
évente. Az éves fogyasztás lenne a lényeg, nem az, hogy milyen típusú. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: nem nagyon van most döntéshelyzetben a testület. 
Véleménye szerint energetikai szakemberrel kellene felméretni az épületet, aki meg tudná 
mondani, hogy a következő 5 évben milyen beruházásokra lenne szükség a 
költséghatékonysághoz. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a Művelődési Ház pályázatnál vannak 
energetikusok, akik tervezik az energetikát, őket kellene megbízni, hogy mérjék fel az 
épületeket. Az ő javaslatuk alapján kérnék be az árajánlatokat napelemes rendszerekre. 
 
Tóth Imre képviselő: visszavonja javaslatát, hogy az E.ON ajánlatát fogadják el.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a pénzügyi bizottság javaslata az, hogy halasszák 
el a döntést, és kérjenek be összehasonlítható árajánlatot. Ezt azzal egészítenék ki, hogy 
energetikusokkal méressék fel az épületet, és az alapján kerüljenek bekérésre az árajánlatok. 

(További hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki ért egyet a pénzügyi 
bizottság javaslatával, hogy halasszák el a döntés, azzal a kiegészítéssel, hogy 
energetikusokkal méressék fel az épületeket és az alapján kérjék be az árajánlatokat? 
A Képviselő-testület a javaslatot 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
241/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére napelemes rendszer kiépítésének 
engedélyezéséről szóló döntés elhalasztására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 
kérelmére napelemes rendszer kiépítésének engedélyezéséről szóló döntést elhalasztja.  
Képviselő-testülete felkéri a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde intézményvezetőjét, hogy 
az óvoda épületek energetikai felülvizsgálatát végeztesse el, és az energetikusok 
javaslata alapján kérjen be árajánlatokat napelemes rendszer kiépítésére.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
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 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Jászladányi Óvoda és Bölcsőde helyben 
  é r t e s ü l n e k  

 
 
1 3 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde klíma berendezések beszerzésére 
vonatkozó kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos kérelmet 
mindenki megkapta, melyet a pénzügyi bizottság tárgyalt, elnök urat kérdezi, hogy milyen 
javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
tárgyalta a bölcsőde épületébe történő klímabeszerelés engedélyezését. A bizottság javasolja a 
3 beérkezett ajánlat közül a FRIGOTHERM Hűtő- és Klíma technikai Szolgáltató és 
Kereskedelmi Kft. ajánlatának elfogadását 2.336.515,- forint + Áfa összegben.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: most az a kérdés, hogy foglalkozzanak-e ezzel 
tovább, vagy más irányba haladjanak? Van-e valakinek a bizottság javaslatától eltérő 
javaslata? 
 
Bertalan László képviselő: Tóth Imre képviselő társával ért egyet, ne fűtsenek klímával. 
 
Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető: javasolja, hogy az energetikai mérnökkel ezt az 
épületet is nézessék meg. Ha a Petőfi u. 11. szám alatti épületet megnézi, akkor már érdemes 
a Petőfi u. 13. szám alatti épületet is megnézetni. 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: még a Rákóczi u. 12. szám alatti óvodaépületet is meg 
kell vizsgáltatni. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: 3 javaslat van jelenleg, az egyik a pénzügyi 
bizottság javaslata, hogy a legkedvezőbb ajánlatot adó céget válassza ki a testület, a második, 
hogy ne fűtsenek klímával, a harmadik pedig az, hogy kérjék ki a tervező véleményét. A 
második és a harmadik javaslat kezelhető egyben. Eltérő javaslata van-e valakinek? 

 (Hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatára a 7 db klímaberendezés beszerzésének engedélyezését? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 nem szavazattal egyhangúlag elutasítja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
242/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére klíma berendezések beszerzésének 
engedélyezésére vonatkozó Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslat 
elutasítására 
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Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elutasítja a Pénzügyi-
Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság javaslatát, mely a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde 
kérelmére 7 db klímaberendezés beszerzésének engedélyezésére vonatkozott.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a javaslatot, 
hogy a Petőfi u. 13. szám alatti épület energetikai felmérése történjen meg? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
243/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde Petőfi u. 13. szám alatti épületének energetikai 
felülvizsgálatára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Jászladányi 
Óvoda és Bölcsőde intézményvezetőjét, hogy a Jászladány, Petőfi u. 13. szám alatt 
található épület energetikai felülvizsgálatát végeztesse el.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 4 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde foglalkoztatási időkeret növelésére 
vonatkozó kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Lajosné Kiss Klára intézményvezető, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, megkérdezi Lajosné Kiss Klára intézményvezetőt, hogy kívánja-e az 
írásos anyagot kiegészíteni, összefoglalni? 
 
Lajosné Kiss Klára intézményvezető: nem kívánja kiegészíteni, a felmerülő kérdésekre 
szívesen válaszol. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat kérdezi, 
hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság 
javasolja a Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére 2022. október 1-től 1 fő határozatlan 
idejű munkaszerződéssel rendelkező pedagógiai asszisztens napi 6 óra időtartam helyett napi 
8 óra időtartamban történő alkalmazását.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 
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(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
244/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Jászladányi Óvoda és Bölcsőde kérelmére foglalkoztatási időkeret növelésének 
engedélyezésére 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel engedélyezi a Jászladányi Óvoda és 
Bölcsőde kérelmére 2022. október 1-től 1 fő határozatlan idejű munkaszerződéssel 
rendelkező pedagógiai asszisztens napi 6 óra időtartam helyett napi 8 óra időtartamban 
történő foglalkoztatását.  

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben 

 é r t e s ü l n e k .  
 
1 5 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Szolnok Tv ajánlatának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melyet nem kíván kiegészíteni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, elnök urat 
kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság nem 
javasolja a képviselő-testületnek a Szolnok TV ajánlatának elfogadását, tekintettel ara, hogy 
az önkormányzat költségvetésében nem különítettek el erre összeget. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni a pénzügyi 
bizottság javaslatát? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
245/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Szolnok TV ajánlatának elutasítására 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság javaslatára figyelemmel nem kívánja igénybe venni a 
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Szolnok Tv ajánlatait, tekintettel ara, hogy az önkormányzat költségvetésében nem 
különítettek el erre összeget. 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Jászladányi Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Szolnok Tv elektronikusan 

  é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 6 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a települési támogatásról szóló 6/2021. (V. 25.) önkormányzati rendelet 
módosítására 
Előadó: Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző, 
 Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a rendelet módosításhoz kapcsolódó írásos 
anyagot mindenki megkapta, átadja a szót Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezetőnek. 
 
Vinczéné Gál Éva igazgatási osztályvezető: a települési támogatásról szóló rendelet 
tartalmazza az élelmiszercsomag formájában nyújtott települési támogatás szabályait, 
melyben szerepel, hogy az élelmiszercsomag tartalma 4.000,- forint értékű tartós élelmiszer. 
Az utóbbi időben jelentős mértékben emelkedtek az élelmiszer árak, ezért javasolják, hogy 
5.500,- forintra módosítsa a testület az élelmiszercsomag értékét.  
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: ügyrendi bizottság tárgyalta, elnök asszony 
távollétében Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyzőt kéri meg, hogy tájékoztassa a testületet a 
bizottság javaslatáról. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: az ügyrendi bizottság javasolja a települési 
támogatásról szóló önkormányzati rendelet módosítását az előterjesztett rendelet-tervezet 
szerint. 
  
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a rendeletmódosítást? 
A Képviselő-testület a rendeletmódosítást 5 igen szavazattal – minősített többséggel – 
egyhangúlag elfogadja, és a következő rendeletet alkotja:  
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2022. (IX. 30.) önkormányzati rendelete 

a települési támogatásról szóló  

6/2021. (V. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
(A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 
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1 7 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás indítványának 
megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző, 
 Ügyrendi-Jogi-Szociális Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melyet nem kíván kiegészíteni. Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyzőt 
kéri meg, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Dr. Kovács Kornél helyettesítő jegyző: az ügyrendi bizottság a képviselő-testületnek 
javasolja a Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás üzletrész kívülálló 
személyre történő átruházáshoz való hozzájárulást, az elővásárlási jogról való lemondást az 
előterjesztett határozati javaslat I. szerint, valamint javasolja a hulladékgazdálkodási és bérleti 
szerződések, illetve alvállalkozói és albérleti szerződések megkötésének Regio-Kom Térségi 
Kommunális Szolgáltató Társulás társulási tanács tagjakénti jóváhagyását az előterjesztett 
határozati javaslat II. szerint. 
Tulajdonképpen arról van szó, hogy a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási 
Társulás a jelenlegi szolgáltatójával megszünteti a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási 
szerződést, és a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társasággal szeretné ezt a jövőben elláttatni, ami a Regio-Kom Társulásnak, és 
ezen belül a Regi-Kom Hulladékhasznosító Kft-nek is tagja. Ahhoz, hogy ne kelljen 
közbeszerzést kiírni, ahhoz a Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásnak és 
a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Kft-nek a saját 
alvállalkozóinak is üzletrészt kell szerezniük a társulásban. Erre vonatkozóan viszont az 
önkormányzatnak, mint a társulás tagjának elővásárlási joga van, erről az elővásárlási jogról 
kell lemondani. 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: megkérdezi a képviselőket, hogy van-e 
valakinek kérdése, véleménye, más javaslata? 

(Kérdés, hozzászólás nem hangzik el.) 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára az 1. számú határozati javaslatot? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
246/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
A Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás (5130 Jászapáti, Dr. 
Szlovencsák Imre út 2.) hozzájárulása üzletrész kívülálló személyre történő 
átruházáshoz, lemondás az elővásárlási jogról 
 

1. A Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás (5130 Jászapáti, Dr. 
Szlovencsák Imre út 2.) társulási tanács tagjaként Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a Szelektív Hulladékhasznosító és 
Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságban fennálló (3000 
Hatvan, 054/14.), a Zagyvakörnyéki Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás 
Fejlesztése Társulás (3011 Heréd, Rákóczi Ferenc út 39.) a Hatvan és Környéke 
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Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulással (3000 Hatvan, 
Kossuth tér 2.) közös tulajdonban álló üzletrésze tulajdoni hányadából 30.000,- - 
30.000,- - 30.000,- Ft összegnek megfelelő tulajdoni hányadot a Heves Megyei 
Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásra (3300 Eger, Dobó István tér 2.), a PEVIK 
Közüzemi és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságra (3250 
Pétervására, Tisztisor u. 29.), valamint az Egri Hulladékgazdálkodási Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaságra (3300 Eger, Homok utca 26.) névértéken átruházzon. 
A Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás társulási tanács tagjaként 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a Regio-
Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás nem kíván élni elővásárlási jogával, 
továbbá az elővásárlási jog gyakorlására nem kíván jogalanyt megjelölni.  

2. A Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás társulási tanács tagjaként 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a Regio-
Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás társulási tanács felhatalmazza Farkas 
Ferenc elnököt az 1. pont szerinti, elővásárlási jogról való lemondó nyilatkozat 
aláírására és a szükséges további jognyilatkozatok megtételére. 

3. A Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás társulási tanács tagjaként 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Jászladány 
Polgármesterét, hogy a Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 
társulási tanácsi ülésén Jászladány Nagyközségi Önkormányzat szavazati jogát az 1-2. 
pont szerint gyakorolja. 

 
Határidő: 2022. szeptember 30. 
Felelős: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás (5130 Jászapáti, Dr. 

Szlovencsák Imre út 2.) 
 é r t e s ü l n e k .  
 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester szavazásra teszi, ki tudja elfogadni az ügyrendi 
bizottság javaslatára a 2. számú határozati javaslatot? 
A Képviselő-testület a javaslatot 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja, és a következő 
határozatot hozza: 
 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
247/2022. (IX. 29.) sz. határozata 
 
Hulladékgazdálkodási és bérleti szerződések, illetve alvállalkozói és albérleti 
szerződések megkötésének Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás (5130 
Jászapáti, Dr. Szlovencsák Imre út 2.) társulási tanács tagjakénti jóváhagyása 
 

A Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás (5130 Jászapáti, Dr. 
Szlovencsák Imre út 2.) társulási tanács tagjaként Jászladány Nagyközségi 
Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a Szelektív Hulladékhasznosító és 
Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (3000 Hatvan, 054/14.) 
az esetlegesen a jogszerűséghez az eljáró hatóságok által megkövetelt, a szerződések 
érdemét nem érintő esetleges módosításokkal megkösse a mellékelt alábbi 
szerződéseket, egyben felhatalmazza Jászladány Polgármesterét, hogy a Regio-Kom 
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Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás társulási tanács ülésen Jászladány 
Nagyközségi Önkormányzat szavazati jogát jelen pont szerint gyakorolja: 

 
1. A Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás (3300 Eger, Dobó 
István tér 2.) és a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság (3000 Hatvan, 054/14.) közötti közszolgáltatási 
szerződést. 
2. A Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás (3300 Eger, Dobó 
István tér 2.) és a Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság (3000 Hatvan, 054/14.) közötti bérleti szerződést. 
3. A Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság (3000 Hatvan, 054/14.) és a PEVIK Közüzemi és Szolgáltató 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (3250 Pétervására, Tisztisor u. 29.) közötti 
alvállalkozói szerződést. 
4. A Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság (3000 Hatvan, 054/14.) és a PEVIK Közüzemi és Szolgáltató 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (3250 Pétervására, Tisztisor u. 29.) közötti 
albérleti szerződést. 
5. A Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság (3000 Hatvan, 054/14.) és az Egri Hulladékgazdálkodási 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (3300 Eger, Homok utca 26.) közötti 
alvállalkozói szerződést. 
6. A Szelektív Hulladékhasznosító és Környezetvédelmi Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság (3000 Hatvan, 054/14.) és az Egri Hulladékgazdálkodási 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (3300 Eger, Homok utca 26.) közötti 
albérleti szerződést. 

 
Határidő: 2022. szeptember 30. 
Felelős: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai helyben, 
 2./ Polgármesteri Hivatal helyben, 
 3./ Regio-Kom Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás (5130 Jászapáti, Dr. 

Szlovencsák Imre út 2.) 
 é r t e s ü l n e k .  
 
 
1 8 .  N a p i r e n d i  pont megtárgyalása 

Előterjesztés a Medicopter alapítvány kérelmének megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
 Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság 
 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: a napirendi ponthoz kapcsolódó írásos anyagot 
mindenki megkapta, melyet nem kíván szóban kiegészíteni. Pénzügyi bizottság tárgyalta, 
elnök urat kérdezi, hogy milyen javaslat született? 
 
Tóth Imre a Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság elnöke: a pénzügyi bizottság nem 
javasolja a Medicopter alapítvány kérelmének támogatását, tekintettel az önkormányzat 
költségvetési helyzetére. 
 




